

**Bid Solicitation# 84084-0108 – Data Visualization Computer Coding and Development
Response to Bidder Questions/Amendments - #002**

Q #	Date Received (m/d/y)	References	Question	Response to Questions/Amendments
1	7/18/2016	Page 58 – Section 2.2, R3	In section 2.2 Point Rated Requirements, subsection R3. Provide references of similar projects from Federal Government, Academia and Industries. Also, References, including the name, address and a current telephone number, of an individual(s) who may be contacted are to be provided in order to verify experience claimed. Are you looking for a reference letter from a company or person concerning our work, or are you expecting a project description with contact information?	Yes were expecting a Project Description and contact information.

**Demande de soumissions 84084-0108 – Développement et codage informatiques de visualisation de données
Réponses aux questions des soumissionnaires/modifications – n° 002**

Q n°	Date de réception (a/m/j)	Renvois	Question	Réponses aux questions/modifications
6	2016/7/22	Page 58 Objet : Exigences cotées, section 2.2, sous-section R3	Dans la section 2.2 sur les exigences cotées, sous-section R3 Références pour des projets semblables du gouvernement fédéral, du milieu universitaire et de l'industrie : Vous devez également fournir, à titre de référence, le nom, l'adresse et un numéro de téléphone courant d'une ou de plusieurs personnes avec lesquelles il sera possible de communiquer pour vérifier l'expérience déclarée. Souhaitez-vous recevoir une lettre de recommandation d'une société ou d'une personne au sujet de nos travaux, ou plutôt une description de projet ainsi que des coordonnées?	Nous souhaitons recevoir une description de projet ainsi que des coordonnées.